
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 28 

 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, 

соціальної політики, культури та спорту 

 

від 23 травня 2023 року                                           м. Кропивницький 

 
 

Склад комісії - 6 осіб 

 

 

Присутні: 

 

Голова комісії 

 

Заступник голови комісії 

 

Секретар комісії 

 

 

Чередніченко Н.Ю. 

 

Ткаченко О.В. 

 

Артюх О.І. 

  

Члени комісії: 

 

Відсутні: 

 

Мороз О.А., Романів Л.П.  

 

Ніжнікова А.О.  

Запрошені: 

 

 

 

 

 

 

 

 

СЛУХАЛИ: 

 

 

  Чередніченко Н.Ю., яка запропонувала перелік         

питань до порядку денного засідання  постійної   

комісії (продовження розгляду питань) 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні питання: 

 

 

Коваленко С.М. – начальник відділу з питань 

надзвичайних ситуацій та цивільного захисту 

населення Кропивницької міської ради, 

Костенко Л.Д. – начальник управління освіти 

Кропивницької міської ради, 

Кудрик Л.М. – заступник начальника управління 

охорони здоров’я Кропивницької міської ради, 

Широка А.С. – авторка петиції 

 

 Чередніченко Н.Ю., яка запропонувала перелік         

питань до порядку денного засідання  постійної   

комісії (продовження розгляду питань) 

 

Включити до порядку денного наступні питання: 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
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№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище, ініціали, 

посада доповідача 

1. Петиція  

від 16.05.2023 

індекс:  

Ко-3832/37-п 

 
лист  

від 19.05.2023 

№ 1225/1-0112 

 

лист  

від 19.05.2023 

№ 21/2 

Про розгляд електронної петиції від 

16.05.2023 щодо будівництва 

модульного укриття на території 

комунального закладу «Фортечна 

гімназія Кропивницької міської ради» 

(колишня  НВО № 17) 

Широка А.С., 

авторка петиції 

інформують: 

Костенко Л.Д., 
начальник управління 

освіти 

 

Коваленко С.М., 
начальник відділу з 

питань надзвичайних 

ситуацій та цивільного 

захисту населення 

2. 1601 
доопрацьований 

19.05.2023 

Про розгляд проєкту рішення міської 

ради «Про отримання гуманітарної 

допомоги» 

Костенко Л.Д., 

начальник 

управління освіти 

3. 1605 Про розгляд проєкту рішення міської 

ради «Про закріплення майна закладів 

освіти» 

Костенко Л.Д., 
начальник управління 

освіти 

4. 1604 Про розгляд проєкту рішення міської 

ради «Про внесення змін до рішення 

міської ради від 19 грудня 2018 року 

№ 2201 «Про створення комунального 

некомерційного підприємства 

«Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Міської ради міста 

Кропивницького» (зі змінами) 

Кудрик Л.М., 
заступник начальника 

управління охорони 

здоров’я 

 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 

1. СЛУХАЛИ: 

          Кудрик Л.М., яка ознайомила присутніх з проєктом рішення міської ради 

№ 1604 ради «Про внесення змін до рішення міської ради від 19 грудня               

2018 року № 2201 «Про створення комунального некомерційного підприємства 

«Територіальне стоматологічне об’єднання» Міської ради міста 

Кропивницького» (зі змінами). 

https://petition.e-dem.ua/kirovohrad/Petition/View/471
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/40053-PR_RISH_1601_16-05-2023_1.pdf
https://kr-rada.gov.ua/uploads/documents/40081-pr_rish_1601_19-05-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/40119-pr_rish_1605_22-05-2023.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/40111-pr_rish_1604_22-05-2023_1.pdf
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Голова постійної комісії поставила на голосування наступну пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської № 1604 ради «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 19 грудня 2018 року № 2201 «Про створення 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Міської ради міста Кропивницького» (зі змінами). 

 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ:  

           Погодити проєкт рішення міської ради № 1604 «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 19 грудня 2018 року № 2201 «Про створення 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» Міської ради міста Кропивницького» (зі змінами). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

  Чередніченко Н.Ю., яка запропонувала членам комісії розглянути 

електронну петицію від 16.05.2023 № Ко-3832/37-п, що набрала необхідну 

кількість голосів щодо будівництва модульного укриття на території 

комунального закладу «Фортечна гімназія Кропивницької міської ради» 

(колишня НВО № 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Костенко Л.Д., яка пояснила, що управлінням освіти Кропивницької 

міської ради було ініційовано створення комісії із фахівців (лист від 19.05.2023 

№ 1225/1-0112) для повторного обстеження та проведення експертизи   

приміщень комунального закладу «Фортечна гімназія Кропивницької міської 

ради», з метою встановлення  можливості їх використання в якості 

найпростішого укриття для учасників освітнього процесу та відповідно для 

розгляду питання, зазначеного у петиції. 

 За результатами обстеження, комісією зроблено висновки про підвальне 

приміщення «Фортечна гімназія Кропивницької міської ради» (місто 

Кропивницький, вул. Любомира Гузара, 54), що  після завершення 

опалювального періоду  рекомендовано для використання у якості 

найпростішого укриття для 50 осіб.  

Відповідно до обстеження території та приміщень закладів освіти управлінням 

капітального будівництва Кропивницької міської ради заплановано виконати 

капітальний ремонт у підвальному приміщенні санаторного дошкільного 

навчального закладу (ясла-садок) № 65 «Лукомор’я» (місто Кропивницький, вул. 

Курганна, 2-а), що дасть можливість використовувати його у якості 

найпростішого укриття для учнів і працівників Фортечної гімназії по 300 осіб на 

першій зміні та  300 осіб на другій зміні.  
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Лариса Давидівна повідомила, що на даний час чекають висновки 

експертизи від фахівців, бо виділити з міського бюджету кошти  (100 млн.) для 

облаштування і будівництва модульних укриттів зараз не є можливим.  

Широка А.С., яка є автором петиції зазначила, що дане укриття знаходиться у 

підвальному приміщенні санаторного дошкільного навчального закладу № 65 

«Лукомор’я під будівлею і це не зовсім безпечно для дітей. Тому запропонувала 

переймати досвід сусідніх областей щодо будівництва модульних укриттів, які 

вже розвинуті і працюють по всій Україні. 

Коваленко С.М., який повідомив, що існує технічна проблема при  зведенні 

швидкоспоруджуваних залізобетонних модульних укриттів на території 

навчальних закладів комунальної власності щодо забезпечення їх відповідними 

комунікаціями (теплопостачання, водопостачання та водовідведення) та 

зазначив, що дане питання буде розглядатись на засіданні оперативного штабу з 

координації дій Кропивницької міської ради в умовах воєнного стану щодо 

джерел фінансування і шляхів реалізації робіт з будівництва 

швидкоспоруджуваних захисних споруд у ряді закладів дошкільної та загальної 

середньої освіти. 

 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

          За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступну пропозицію: 

Підтримати пропозицію управління освіти міської ради щодо 

запланованого капітального ремонту в підвальному приміщенні санаторного 

дошкільного навчального закладу № 65 «Лукомор’я», що дасть можливість 

використовувати його у якості найпростішого укриття для учнів і працівників 

комунального закладу «Фортечна гімназія Кропивницької міської ради». 

 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ:  

Підтримати пропозицію управління освіти міської ради щодо запланованого 

капітального ремонту в підвальному приміщенні санаторного дошкільного 

навчального закладу № 65 «Лукомор’я», що дасть можливість використовувати 

його у якості найпростішого укриття для учнів і працівників комунального 

закладу «Фортечна гімназія Кропивницької міської ради». 
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3. СЛУХАЛИ: 

Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з доопрацьованим проєктом 

рішення міської ради № 1601 «Про отримання гуманітарної допомоги» для 

комунальних закладів освіти Кропивницької міської територіальної громади від 

благодійної організації «Безпечне майбутнє». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну пропозицію: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 1601 «Про 

отримання гуманітарної допомоги». 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ:  

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 1601 «Про 

отримання гуманітарної допомоги» . 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з проєктом рішення міської ради    

№ 1605 «Про закріплення майна закладів освіти». 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1605 «Про закріплення майна закладів 

освіти». 

Результати голосування: 

«за» –  5  (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ:  

Погодити проєкт рішення міської ради № 1605 «Про закріплення майна 

закладів освіти». 

 

 

Голова комісії       Наталя ЧЕРЕДНІЧЕНКО 

 

Секретар комісії                                                     Олександр АРТЮХ 


